
Protokół Nr 34/2016 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 27 grudnia 2016 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Jerzy Bańka 
2. Herbert Rosin 
3. Andrzej Kandzorra 
4. Wiesław Keller 

- Przewodniczący Komisji 
- Wiceprzewodniczący Komisji 
- Członek Komisji 
- Członek Komisji 

5. Aleksander Nagórski - Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Przygotowanie i zaopiniowanie sprawozdania z działalności Komisji w 2016 r. 
6. Wnioski i opinie Komisji. 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił protokół nr 33/2016 z dnia 15 grudnia 2016 r., który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka przedstawił porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji omawiali 
i opiniowali n/w uchwały przygotowane na XX sesję Rady Gminy Cewice: 

• uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2016 - opinia 
pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie przyjęcia strategii Rozwoju Gminy Cewice na lata 2016 -2022"-
opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie zatwierdzenia regulaminu realizacji i finansowania zadania pod 
nazwą "Program likwidacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Cewice w 
2017 r."- opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy na terenie miejscowości 
Maszewo Lęborskie - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie nadania nazwy nowopowstałej ulicy na terenie miejscowości 
Cewice - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała . w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - opinia pozytywna 
( 5 - za), 
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• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - opinia negatywna 
( 5 - za), 

• uchwała w sprawie nabycia nieruchomości - opinia pozytywna ( 5 - za), 
• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości oraz odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - opinia pozytywna 
( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - opinia pozytywna 
( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego w postaci służebności przesyłu - opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego od Agencji 
Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Gdyni położonego na Osiedlu Na Skarpie 
w Siemirowicach - opinia pozytywna ( 5 - za ). 

Ad. 5 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 27.12.2016 r. przygotowała i zaopiniowała sprawozdanie z działalności Komisji 
w 2016 r.: 

W roku 2016 Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji odbyła 15 posiedzeń. 
Frekwencja radnych na posiedzeniach była 100 %. W posiedzeniach Komisji brały udział 
także zaproszone osoby. Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy Komisji na 
rok 2016. 

Na posiedzeniach Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji zajmowała się 
następującymi zagadnieniami: 

1. Analizowano koszty poniesione na zimowe utrzymanie dróg w 2015 r. w Gminie 
Cewice. 

2. Dokonano oceny stanu dróg i chodników gminnych, przepustów, rowów oraz 
hydrantów i basenów ppoż. w poszczególnych sołectwach po okresie zimowym. 

3. Wypracowano wnioski dot. wykonania remontów, napraw i konserwacji na terenie 
Gminy Cewice. 

4. Analizowano wykonanie zadań inwestycyjnych za rok 2015 oraz zadań 
niewygasaj ących. 

5. Dokonano analizy realizacji zadań inwestycyjnych bieżących. 
6. Wypracowano stanowisko Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy. 



7. Dokonano oceny stanu terenów rekreacyjnych i kąpielisk na terenie Gminy. 
8. Dokonano oceny przygotowania i organizowania dożynek gminnych. 
9. Dokonano oceny i podsumowano realizację przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy na 2016 r. 
10. Przygotowano wnioski do budżetu na 2017 r. 
11. Dokonano oceny stanu przygotowania do zimowego utrzymania dróg, chodników oraz 

oświetlenia ulicznego. 
12. Podsumowano działalność Komisji za 2016 rok i opracowano sprawozdanie 

z działalności Komisji w 2016 roku. 
13. Opracowano plan pracy Komisji na 2017 rok. 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji również opiniowała materiały, które 
wpłynęły do Komisji, które skierowali do Komisji: Wójt Gminy, Przewodniczący Rady 
Gminy oraz pozostałe komisje stałe Rady. 

Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice przyjęła niniejsze 
sprawozdanie jednogłośnie (5-za). 

Ad. 6 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 27.12.2016 r. wydała następujące opinie: 

a) w kwestii pisma nr ZG.6822.5.2016 z dnia 14.12.2016 r. Kierownika Zespołu ds. 
gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony środowiska dot. przejęcia przez 
Gminę Cewice działki położonej w Cewicach zabudowanej przepompownią 
ścieków, Komisja wydała opinię pozytywną. 

Powyższa opinia została przyjęta następującą ilością głosów: 
za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący 
Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Jerzy Bańkajjt 




